
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Bánréve Község Képviselő-testületének 2009. október 28-án 13.30 órai kezdettel 
megtartott üléséről. 
 
Jelen vannak:  Hajdu Gábor József polgármester,  

Bán János, 
Elekes Péter,  
Kozma Lászlóné, 

   Naszádi Ferenc, 
Tóth Csabáné, 
Virág Imréné 
Vass András   képviselő. 

 
Tanácskozási joggal: Tóthné Mustos Beatrix  jegyző, 

 Tarr János MSZP bánrévei szervezete részéről. 
 Pucsok Péterné Jobbik Magyarországért bánrévei szervezete részéről, 
  

Lakosság részéről:  Bikkiné Makó Anita bánrévei lakos, 
    Szlovenszki Jánosné bánrévei lakos. 
 
 
Hajdu Gábor József polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a 
Képviselő-testület határozatképes, 8 képviselő jelen van. Révay István alpolgármester Úr és 
Ujváry Ferenc képviselő Úr gyógykezelésen  vesznek részt, ezért nem tudnak részt venni az 
ülésen. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Tóth Csabáné képviselő Asszonyt és Naszádi Ferenc 
képviselő Urat javasolta. Javaslatot tett a tárgyalandó napirendi pontokra.  
 
Képviselő-testület 8 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi 
napirendet. 
 
Napirend: 

1. Beszámoló a bizottságok munkájáról 
  Előadó: bizottságok elnökei 
 
  2. Beszámoló az Ózd Kistérségi Többcélú Társulás tevékenységéről 
  Előadó: polgármester 
 
  3. Rendelet hatályon kívül helyezése 
  Előadó: jegyző 
 
  4. Belső ellenőrzési stratégiai terv és munkaterv megtárgyalása 
  Előadó. Jegyző 
 
  5. Indítványok, javaslatok 
 
1./ napirendi pont: Beszámoló a bizottságok munkájáról 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! Az anyag a meghívó mellékleteként kiment. A 
Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság Elnöke nincs jelen, így ő kiegészíteni nem tudja a beszámolót 
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szóban. A Kulturális és Szociális Bizottság Elnökét kérdezem, kívánja-e kiegészíteni a 
beszámolót? Én mindkét beszámolót elfogadásra javasolom. 
 
Tóth Csabáné: A bizottság a testületi ülés előtt tartott ülésén a beszámolót megvitatta. Úgy 
gondolom, hogy ami lényeges dolog volt az le van írva. Várom a felmerülő kérdéseket. 
 
Virág Imréné: A beszámolót én is elfogadásra javasolom. Ami le van írva, azt biztosan 
csinálta is a bizottság. Elnök Asszonyhoz tenném fel a kérdést, hogy a Pénzügyi és Ügyrendi 
Bizottságnak már korábban is kérdése volt a Kulturális és Szociális Bizottság felé, hogy a 
költségvetésben 17 millió forint van tervezve évek óta, elég-e ez a pénz, ki lehet-e hozni ebből 
a szükséges dolgokat. Ennek nincs nyoma a beszámolóban. A másik kérdésem, hogy a krízis 
alapból kért-e valaki Bánrévén? 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Igen, az első hónapban több kérelem volt, azóta havonta 2-3 
kérelmező körülbelül. Összegszerűen erre mi nem tudunk javaslatot tenni. Feltétele a krízis 
kérelemnek, hogy azt megelőzően átmeneti segély kérelmet kell benyújtani. 90 napon belül a 
kérelem benyújtásától számítva. A  bizottság egységesen 2.000,-Ft-ot ad mindenkinek ebben 
az esetben, aztán a benyújtott krízis kérelem megküldésre kerül a Nyugdíjfolyósító 
Igazgatóságnak, ő bírál.  
 
Virág Imréné: Visszajelzés érkezett ezzel kapcsolatosan? 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Igen, 30-40.000,-Ft-okat kapnak a kérelmezők. 20-tól több kérelem 
került hozzánk benyújtásra.  
 
Kozma Lászlóné: Ebből kb. 16 kérelem az első hónapban érkezett. 
 
Tóth Csabáné: A bizottságunk tulajdonképpen két segélyezési formáról dönt. Mi ezzel a két 
segélyezési formával kapcsolatosan 500.000,-Ft-tal gazdálkodunk. A többi ami ebből a 
keretből megy, az nem a bizottság hatásköre. Nagyon nehéz lenne, szinte nem is lehet 
nyomon követni. A bizottság 500.000,-Ft-tal gazdálkodik. 
 
Virág Imréné: Nem túl sok jut az 500.000,-Ft-ból. 
 
Tóth Csabáné: Igyekszünk. Sok esetben sajnos olyan keveset adunk, hogy az szinte semmi.  
 
Tóthné Mustos Beatrix: Kb. 15.000,-Ft havonta a bizottság által kiosztott segély. 
 
Tóth Csabáné: Nagyon kis összegeket tudunk adni. Olyan, hogy egy kérelmezőnek 10.000,-
Ft-ot tudtunk volna adni, nem is nagyon volt. Tényleg nagyobb, rendkívüli esetekben 5-
8.000,-Ft-okat adunk.  
 
Virág Imréné: A pénzügyi bizottság elnökétől szerettem volna megkérdezni, hogy 
munkatervet csináltunk, de azt nem látom a beszámolóból. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Azért nem látható, mert nincs is. Az a javaslatom mindkét bizottság 
felé a jövőt nézve, hogy amikor a Képviselő-testület december hóban elfogadja az éves 
munkatervét, az alapján hatalmazza fel a bizottságok elnökeit, és így a bizottság is készítse el 
egy évre a munkatervét. 
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Virág Imréné: Úgy valóban egyszerűbb lesz, egyetértek. 
 
Elekes Péter: Én a pénzügyi bizottsági anyaghoz szeretnék hozzászólni. Még mindig a 
Kossuth Lajos utcai járdát lovagolnám meg. A bizottság az ellenőrzése során 
megállapításokat tett, azonban ezzel kapcsolatosan lépések nem kerültek megtételre az 
ügyben. Javasoltam, hogy ne úgy történjen az iskolai udvar burkolásnak és az óvodának az 
ellenőrzése, mint a járdáé, és azt mondták, hogy azzal is mit értünk el. 
 
Hajdu Gábor: Erre a felvetésre Elnök Úr válaszolni fog a következő ülésen, amikor jelen lesz. 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 
101/2009. (X.28.) számú Határozat 
 
Tárgy: Beszámoló a bizottságok munkájáról 
 
Képviselő-testület a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság munkájáról szóló beszámolót elfogadta. 
 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
102/2009. (X.28.) számú Határozat 
 
Tárgy: Beszámoló a bizottságok munkájáról 
 
Képviselő-testület a Kulturális és Szociális Bizottság munkájáról szóló beszámolót elfogadta. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
b./ Beszámoló az Ózd Kistérségi Többcélú Társulás tevékenységéről 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! A társulás tevékenységéről szóló anyag kiment a 
meghívó mellékleteként. Ez a tevékenység a kistérségen belül nagyon összetett munka, több 
ezer oldalas előterjesztéseket jelent. Ez nincs kidomborítva ebben az anyagban, kivonatosan 
számol be, azonban képet alkot. Kérem a tájékoztatót elfogadni. Amennyiben valakit 
bővebben érdekel ez a jó vastag anyag, megtekinthető a hivatalban. Persze ebben nagyon sok 
nem Bánrévét érintő kérdés is van. A részletes jegyzőkönyvek rendelkezésre állnak, ott 
bárminek utána lehet nézni.  
 
Virág Imréné: Ez sokrétű dolog. Előrelátónak kell lenni. Kérném a tájékoztató elején javítani 
az évszámot 2008-ra 2009-ről. Szeretném megkérdezni, hogy mit jelent, mit takar ez a biztos 
kezdet, gyermekházak létesítése megfogalmazás dolog. 
 
Hajdu Gábor: Olyan lehetőség van, hogy Ózd pályázni fog egy egész napos, bentlakásos, 
felügyelettel ellátott intézmény létesítéséhez, a krízishelyzetben lévő családok 
felzárkóztatására. Ehhez nekünk hozzátenni valónk nincs. 
 
Elekes Péter: Bánréve RÁT-ra pályázhatott volna, ez főhöz van kötve? 
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Hajdu Gábor: Szerencsére Bánrévén nincs 100 RÁT-os. Nem tudtunk pályázni. Próbáltuk 
úgy, hogy Héttel és Serényfalvával, de velük együtt sem volt rá mód. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Ezeknek az embereknek közösen ebédet, utazást, stb. kellett volna 
biztosítani, ez így sehogy nem jött össze. Összesen 1 főre tudtunk volna pályázni, és nem 
lehetett volna  megoldani a három településen. 
 
Bán János: Megnyugvás, hogy a közösségi busz ügyének végére pont került. November 02-
03-tól a közösségi busz hozza, viszi a gyerekeket. 
 
Hajdu Gábor: Hétfőn, 02-án az ovisokat viszi a busz úszni. 
 
Kozma Lászlóné: Én is örömmel veszem a dolgot. Ez egy jó döntés volt. Az út a munkához 
program is érint minket, hiszen annak keretében megvalósult a faluőrség, ami a közbiztonság 
szempontjából jó dolog. Örömmel olvastam a beszámolóban. A beszámoló a lényeges 
elemeket tartalmazza, elfogadható tájékoztatásképpen, elfogadásra javaslom azt. 
 
Elekes Péter: A közbiztonság érdekében egy állandó rendőri felügyelet lenne a megoldás. A 
faluőrség nem sokat ér. 
 
Virág Imréné: Hallani lopásokról?  
 
Kozma Lászlóné: Itt nem nagyon. 
 
Naszádi Ferenc: Én minden nap látom, már több tonna fát láttam ellopni.  
 
Elekes Péter: A boltunkba már háromszor törtek be. Az állandó rendőri jelenlét sokat 
számítana. 
 
Kozma Lászlóné: A régi iskolába is betörtek, pedig akkor a körzetes rendőr a szomszédban 
lakott. 
 
Naszádi Ferenc: A faluőrség nem ér semmit, ahogy az éjszakai járőr se. 
 
Hajdu Gábor: Én ezt lezárnám. Ez a polgárőrségre is vonatkozik. Azt így nem lehet mérni, 
hogy mennyire hatékony a jelenlét, de az biztos, hogy a jelenlét visszatartó erő. Nem 
tudhatjuk, hogy nagy jelentősége van-e. Például a posta is kimondottan kéri a polgárőr 
jelenlétet a nyugdíj hordásakor, mert nincs annyi támadás. A faluőrségnek intézkedési jogköre 
nincs. Ha rendszámot lát, felírja és jelzi a rendőrségnek. Nagyon sok hasznos információt 
kapnak a rendőrség visszajelzése szerint. A rendőr azt mondja, hogy a tulajdonos és a 
közösség védje meg a saját tulajdonát. Nem rajtakapás sem a faluőr, sem a polgárőr feladata, 
hanem hogy nyitott szemmel járjon. Fertőzöttebb területek is vannak a miénknél. Fontosnak 
tartom ezt a tevékenységet. A tájékoztatót kérem elfogadni.  
 
Elekes Péter: Azt mondja a rendőr, hogy védje meg a tulajdonos a sajátját. Építményadót 
fizetek érte. 
 
Hajdu Gábor: Azt nem azért kell fizetni. 
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Tóthné Mustos Beatrix: Adók tekintetében a testület hozta a rendeletet. Ez a mi bevételünk. 
 
Naszádi Ferenc: Ehhez majd a polgárőrség munkájáról és a rendőrség munkájáról szóló 
beszámolóban szeretnék hozzászólni.  
 
Pucsok Péterné: Semmi értelme nincs a Polgárőrségnek, felesleges. 
 
Hajdu Gábor: Akik nem ismerik, hogy milyen jogköre van egy polgárőrnek, azoknak ez a 
véleménye. Meg kell ismerni a tevékenységet. Törvénytisztelőnek kell lenni, olyan 
magatartást kell tanúsítani. 
 
Szlovenszki Jánosné: A múlt héten a volt jegyzőt két rendőr üldözte a mi utcánkban. A férjem 
is ott volt. Bemenekült a lakásába és nem jött ki. Ennyit a törvénytisztelő emberekről. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 7 igen, 1 
tartózkodás szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
103/2009. (X.28.) számú Határozat 
 
Tárgy: Beszámoló az Ózd Többcélú Kistérségi Társulás munkájáról 
 
Bánréve Községi Önkormányzatának Képviselő-testülete az Ózd Többcélú Kistérségi 
Társulás munkájáról a beszámolót a határozat melléklete szerinti formában elfogadta. 
A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Hajdu Gábor József polgármester 
 
 
3. napirendi pont: Rendelet hatályon kívül helyezése 
 
Hajdu Gábor: Megkérem Jegyző Asszonyt ismertesse előterjesztését.  
 
Tóthné Mustos Beatrix: Az anyag a meghívó mellékleteként kiküldésre került írásban. Az 
Európai Uniós jogharmonizáció miatt, valamint a KET módosítás kapcsán szükséges ezt a 
rendeletet az elektronikus ügyintézésről hatályon kívül helyezni. Ami ellentétes az EU-s 
irányelvvel, azt hatályon kívül kell helyezni. Az Államigazgatási Hivatal felhívta a figyelmet 
arra, hogy hatályon kívül kell helyezni a rendeletet. Nálunk nincs elektronikus ügyintézésre 
lehetőség, de megtiltani nem lehet. Kb. 2011-ben kötelező lesz biztosítani, ez a jövő.  
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat.  
 
Bánréve Község Képviselő-testülete 8 igen szavazattal megalkotta a 10/2009. (X.28.) 
rendeletét. 
 

Bánréve Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
10/2009. (X.28.) számú rendelete 

 
Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a szolgáltatási tevékenység 
megkezdésének és folytatásának általános szabályairól szóló 2009. évi LXXVI. Tv., valamint 
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a közigazgatási hatósági eljárás és szolgáltatás általános szabályairól szóló 2004. évi CXL. 
Törvény módosításáról szóló 2006/123/EK irányelv átültetésével összefüggő 
törvénymódosításokról szóló 2009. évi LVI. Törvény felhatalmazása alapján az alábbi 
rendeletet alkotja: 
 

1.§. 
 
A Képviselő-testület Bánréve Község Önkormányzat Képviselő-testületének a 10/2005. 
(X.27.) számú rendeletét a közigazgatási hatósági eljárásban az elektronikus ügyintézésről 
hatályon kívül helyezi. 
 

2.§. 
 
E rendelet kihirdetése napján lép hatályba. 
 
 
 
Hajdu Gábor József      Tóthné Mustos Beatrix 
       Polgármester       jegyző 
 
 
4. napirendi pont: Belső ellenőrzési stratégiai terv és munkaterv megtárgyalása 
 
Hajdu Gábor: Az előterjesztés anyagban kiment.  
 
Tóthné Mustos Beatrix: Minden év november 15-ig kellett eddig a következő év belső 
ellenőrzési munkatervét elfogadnia a testületnek. Ez most módosult október 31-re. Most már 
stratégiai tervet is kérnek. 2010-ben a belső ellenőrzés nem tart nálunk átfogó ellenőrzést, az 
évben voltak, ilyen átfogó 2011-ben lesz nálunk. Az előterjesztésben leírtak szerint 
gondoltam a vezetői ellenőrzést 2010. évre vonatkozóan.  
 
Hajdu Gábor: Jövő évben is jönni fognak a belső ellenőrzéstől szúrópróba-szerűen. 
Amennyiben az előterjesztésben leírtak jövőre megvalósulnak, úgy az segíti az 
elkövetkezendő időszak munkáját. 
 
Virág Imréné: Hasonló az előző évéhez. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Tulajdonképpen ez a munka menete, olyan mint egy szabályzat. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 8 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
104/2009. (X.28.) számú Határozat 
 
Tárgy: A 2010. évi belső ellenőrzési munkaterv elfogadása 
 
Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 2010. évre vonatkozóan belső 
ellenőrzés keretében a határozat mellékletét képező stratégiai tervet és az alábbi ellenőrzési 
munkatervet hagyja jóvá. A stratégiai terv a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
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Vezetői ellenőrzés: 
1./ A közigazgatási eljárás és szolgáltatás általános szabályairól szóló 2004. évi CXL. Tv. 
rendelkezéseinek – különös tekintettel a törvényt módosító 2008. évi CXI. Tv. 
rendelkezéseire – érvényesülése a hatósági eljárások során. 
Az ellenőrzésben érintett: Polgármesteri Hivatal 
Az ellenőrzés időpontja: 2010. év május-június 
Az ellenőrzést végzi:   jegyző 
 
2./ A rendelkezésre állási támogatások és a közcélú foglalkoztatás ellenőrzése 
Az ellenőrzésben érintett: Polgármesteri Hivatal 
Az ellenőrzés időpontja: 2010. július-augusztus 
Az ellenőrzést végzi:  jegyző 
 
Irányítási ellenőrzés: 
1./ A szabadságok nyilvántartásának ellenőrzése 
Az ellenőrzésben érintett: Polgármesteri Hivatal, ÁMK, Napköziotthonos Óvoda 
Az ellenőrzés időpontja: 2010. október 
Az ellenőrzést végzi:  jegyző és intézményvezetők 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: jegyző 
 
5. napirendi pont: Indítványok, javaslatok 
 
a./ Gesztori megállapodás újraértékelése 
 
Hajdu Gábor: Az ülés elején kiosztásra került a szennyvíz gesztori megállapodás módosításra 
egy javaslat. A 9. pont változik, az újraértékelés. Úgy tűnik, hogy menni fog a szennyvíz 
beruházás dolog. Most készítik elő a szerződés mellékleteit, a szerződéskötésre sor fog 
kerülni. 
 
Elekes Péter: Kérdésem, hogy a cég akivel kapcsolatban áll a bank, több milliós adóssággal 
rendelkezik. Hogy lehet ilyen cégre bízni a beruházást, akinek több száz milliós adóssága van. 
 
Virág Imréné: Én is hallottam a Keller cégről. 
 
Elekes Péter: Én nem akartam nevet mondani. Nehogy elvigye az egész pénzt. 
 
Hajdu Gábor: Ez nekik is egy mentőöv. Péter, ezt félreérted, ők kivitelezni fognak. Már nekik 
is sok millió forintjuk van ebben a dologban benne, és 400 millió forint kintlévőségük van. 
Ezt a projektet ők már évek óta készítik elő. Engem egyébként nem zavar, hogy nekik 
adósságuk van, ha ez a támogatás létrejön, a BSH közmű számlájára jön az előleg, a munka 
elvégzésre kerül. Az a mi dolgunk, hogy ha támogatva lesz, megvalósul a szennyvíz 
beruházás a településünkön, hogy a lakosnak semmit nem kell fizetnie érte.  
 
Sajnos a faluban állítanak meg emberek, hogy olyan információk aminek nem lenne szabad, 
kijutnak képviselőktől. Csak jelezni kívánják nekünk, hogy tudunk-e mi erről.  
Újra napirenden van, hogy Egerben építkezek, elköltözök, stb. Újra szeretném megerősíteni, 
hogy nem kívánok elköltözni, nem építkezem Egerben. Mások sajnos így kampányolnak.  
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Én a hivatali időmben a dolgommal foglalkozom, és a titoktartást, amire felesküdtem, 
betartom. A saját dolgommal foglalkozom. Nem foglalkozom azzal, hogy kinek mennyi 
adóssága van. Gyermekünk lesz, igen. Nem építkezek, nem költözök, indulok a választáson. 
Nekem az a fontos, hogy a település fejlődjön. Azt mondom, hogy had legyenek irigyeink a 
térségben. Kérem, hogy a kiadott anyag szerint, erősítsük meg hogy fenntartjuk a gesztori 
megállapodást. Milliárdokról van szó, önerő nélkül, a lakosoknak nem kerül semmibe. Azon 
vagyok, hogy ezt megvalósítsam. Kérem, fogadja el a testület a kiadott anyag szerint. 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 
105/2009. (X.28.) számú Határozat 
 
Tárgy: Gesztori megállapodás újraértékelése 
 
Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2008. december 08. napján 
Bánréve, Serényfalva, Hét Községek részéről elfogadott Gesztori megállapodást – a három 
település szennyvíz-elvezetésére és tisztítására vonatkozóan – az eredeti megállapodás 
tartalma szerint továbbra is hatályában, határozatlan ideig, illetve a beruházás 
megvalósulásának idejéig fenntartja. 
 
Jelen határozatával módosítja a gesztori megállapodás 9. pontjának utolsó mondatát az 
alábbiak szerint: 
 
A szerződő önkormányzatok a gesztori megállapodást a beruházás megvalósulásának idejére 
fenntartják. 
 
Felhatalmazza a Polgármestert, hogy a Gesztori Megállapodás módosítása miatt keresse meg 
Serényfalva, Hét Polgármestereit. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Hajdu Gábor József polgármester 
 
 
b./ Tájékoztatás 
 
Hajdu Gábor: Tájékoztatni szeretném a Tisztelt Képviselő-testületet, hogy jelzések érkeztek 
felém a József Attila utcából, hogy több kamion, aminek mérlegelni be kellene menni, a 
József Attila utcán, a főutat megkerülve közlekedik. Tiltó tábla lesz kihelyezve mindkét 
végére az utcának. Egy tábla 20.000,-Ft-ba kerül.  
 
Vass András: A 7,5 tonna tengelynyomásos autóknak kell bemenni.  
 
Hajdu Gábor: Olyat is láttam, aki a Rozsnyói utcában akart eltévedni.  
 
Szlovenszki Jánosné: A hivatalhoz már benyújtottam egy beadványt, miszerint a nehéz 
gépjárművek a Rozsnyói utcát teljesen tönkreteszik, és sajnos tönkre megy a házunk is. Meg 
lehet nézni, hogy milyen megrepedezett a házfalunk, amikor főzök, pereg bele a vakolat. 
Ránk fog dőlni. Már évek óta kérem, hogy valamilyen megoldás szülessen. A rendőrt 
megkérdeztem, azt mondta, hogy annak ellenére, hogy a tiltó tábla oda ki lett helyezve, az 
semmit nem ér, az önkormányzatnak úgy látszik sok a pénze. Ha célforgalomból jön, 
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bemehet. A TSZ földje ott van, így bemegy a tiltó tábla ellenére is, arra tud hivatkozni. A 
lakásunk már teljesen tönkre van, meg van rogyva. 
 
Hajdu Gábor: Én is rendőrrel beszéltem, ők mondták, hogy a megoldás a tiltó tábla lehet. Fel 
kell jelenteni, aki bemegy. A saját földjére egyébként be is fog menni, mert meg is teheti. A 
kukás autó is be fog menni. 
 
Szlovenszki Jánosné: Miért mehet be a földre, ha máshonnak is be tudna menni. Régen ez 
nem így ment ott. A lakásomat senki nem védi meg. Ennyink van, a lakásunk és két rozsdás 
biciklink. A kukás nem naponta százszor jön. Remeg az egész lakás, amikor a mezőgazdasági 
nagygépek és autók ott járnak. 
 
Hajdu Gábor: Azok mindig ott jártak. 
 
Szlovenszki Jánosné: Nem ott jártak. Egyébként azt mondta a vasút, hogy az az utca nem 
önkormányzati tulajdon. 
 
Hajdu Gábor: Az utca az önkormányzat tulajdona, a járda a vasúté. 
 
Szlovenszki Jánosné: Ki fogja a házamat megvédeni? Már több beadvány is érkezett ebben az 
ügyben, és eltűnt minden papír. Én sem kaptam választ a saját beadványomra. Amikor a 
vasúttal beszélek, akkor azt mondják, hogy az az utca az ő tulajdonuk. 
 
Hajdu Gábor: Én a tulajdonosnak nem tilthatom meg, hogy bemenjen a földjére. 
Szólni kell neki. 
 
Szlovenszki Jánosné: Kimegyek, szólok és a pofámba röhög. 
 
Virág Imréné: Kinek van ott földje a TSZ-en kívül? 
 
Szlovenszki Jánosné: Varga Endrének van ott földje. Sajnos már két éve ez van. Miért nem 
kivéve lakók tábla lett kitéve? 
 
Hajdu Gábor: Nem tehetek ki ilyet. 
 
Virág Imréné: Azt nem lehet megtiltani. 
 
Szlovenszki Jánosné: A házammal mi lesz? Teljesen tönkremegy, össze fog dőlni. 
 
Virág Imréné: Ez szörnyű. 
 
Hajdu Gábor: Az az utca mindig ott volt, mindig ott jártak. 
 
Szlovenszki Jánosné: Nem igaz, én tudtam, hogy hová költözök. Varga Endre kiröhög. Ha 
kimegyek az utcára, elüt. Valamilyen megoldás kell erre a problémára. Pereg az ételembe a 
vakolat. 
 
Hajdu Gábor: Korlátozni lehet a behajtást, azt megtettük. Kitiltani nem tudjuk. A mentős azt 
mondta, hogy meggondolandó, hogy bemegy-e az utcába. 
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Tarr János: Az az út egy nagyon gyenge út, tengelyig lemegy a jármű. 
 
Elekes Péter: Meg kell csinálni, megerősíteni az utat. 
 
Szlovenszki Jánosné: Betörték a csatornát is. Teljesen tönkre megy a házunk, ezért vagyok 
most itt. 
 
Kozma Lászlóné: Ez nagyon nehéz dolog. Ott szinte rögtön az ablak alatt közlekednek a 
járművek. Nagyon rossz, hiszen azért nálunk gondoljuk bele, hogy ott az árok, és a járda is, 
ott pedig közvetlenül szinte az ablak alatt mennek a járművek. 
 
Hajdu Gábor: Ha a Képviselő-testület úgy dönt, le is zárhatjuk az utcát. Aztán ha a kukás autó 
bemegy, akkor már Varga Endre is be fog menni. 
 
Kozma Lászlóné: Ezt nem lehet így kiszűrni. 
 
Szlovenszki Jánosné: Meg lehet közelíteni a földet más irányból is. Én hiába mondok neki 
bármit is. 
 
Pucsok Péterné: Valami más megoldás kell. Le kell zárni az utcát sorompóval. 
 
Hajdu Gábor: Ki fogja kezelni? 
 
Pucsok Péterné: Edit néni. 
 
Hajdu Gábor: Azt, úgy nem lehet.  
 
Szlovenkszki Jánosné: Meg lehet nézni, a rázkódástól már nincs alapja a lakásnak, össze fog 
dőlni. 
 
Bikkiné Makó Anita: A Kossuth utcába is bejön a kamion. Már négyszer szóltam a 
rendőröknek, kijöttek, és azt mondták, hogy amikor ők kinn voltak, akkor nem volt ott 
kamion. 
 
Virág Imréné: Milyen megoldást tudnál erre Editke? 
 
Bikkiné Makó Anita: Az utca végét le kell zárni kővel, zsákutca. 
 
Pucsok Péterné: Ez lehetne a megoldás. 
 
Virág Imréné: Közösen valóban ki kell találni valamilyen megoldást. 
 
Hajdu Gábor: A problémát megértettük, javaslom a Képviselő-testületnek, hogy a következő 
ülésig végigjárjuk, hogy milyen lehetőség, milyen megoldás van, és a jövő ülésre egy 
javaslatot teszünk az ügyben. Körbe kell járni, hogy zsákutcává lehet-e nyilvánítani. Meg 
tudja-e a tulajdonos a földjét közelíteni más úton. 
 
Virág Imréné: A törvényesség lehetőségét meg kell keresni. 
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Szlovenkszki Jánosné: Köszönöm. Már nagyon ideje volna megoldást találni. Aki a kárt 
okozta nekem, az hozza rendben a házamat. Már én is írtam beadványt, az utcában lakók azt 
mondták, hogy már korábban is írtak ilyet alá. 
 
Hajdu Gábor: Körbejárjuk a dolgot, a következő ülésre javaslatot hozunk. Jegyző Asszony 
szeretne hozzáfűzni néhány dolgot az elhangzottakhoz, mert nem egészen minden úgy van, 
ahogy elhangzott, itt még egyetlen papír sem került kidobásra, nem is kerülhet, mert annak 
súlyos következményei lennének. 
 
Szlovenszki Jánosné: Köszönöm. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: Ez a beadvány szeptember 24-én érkezett. Ismertette Szlovenszki 
Jánosné beadványát, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi. A beadvány a jegyzőhöz 
címezve érkezett, Lenkey László kollégára szignáltam. Kimentünk, megnéztük, kivéve 
célforgalom tiltás van kihelyezve. A járda a MÁV tulajdona, az út az önkormányzaté. 
Körbejártuk a dolgot. Én ebben nem dönthetek, Képviselő-testület elé kell hozni a beadványt. 
Az ügyintézési határidő 30 nap, ezen belül került a Képviselő-testület elé, hiszen a beadást 
követően ez a következő testületi ülés. Az ügyintézési határidő egyébként maximum 60 napra 
meghosszabbítható. A károk keletkezését bizonyítani kell, akinek a kára keletkezett annak 
kell bizonyítani, és aki okozta, annak kell megtéríteni, de ez nem a mi hatáskörünk. Nekünk 
az útról kell döntenünk, a döntés megszületéséről az értesítést megküldjük. 
 
Szlovenszki JÁnosné: Köszönöm és elnézést kérek. 
 
Hajdu Gábor: Így korrekt, mi nem rosszat akarunk. 
 
Szlovenszki Jánosné: Sajnos nem tudom magam megvédeni. 
 
Elekes Péter: Kőzúzalékkal le is lehetne teríteni az utcát, elég hepehupás az az út.  
 
Bán János: A József Attila és a Móricz Zsigmond utcában lakók jelezték, hogy a fenti 
buszmegálló nagyon mozog, félnek, hogy leborul. Meg kellene erősíteni. A buszmegálló 
környezetét rendbe kellene tenni két, három méter hosszban. 
November 14-én lesz a szülők-nevelők bálja. Minden jelenlévőt meghívok, aki nem tud 
eljönni, az kérem támogató jegy vásárlásával, támogassa a rendezvényt. 
 
Virág Imréné: Mennyi a belépő? 
 
Bán János: 2500,-Ft. 
 
Elekes Péter: A Baross Gábor úton van 2-3 kátyú, gödör. Veszélyes, már sokan elestek ott. 
Ahogy fent a dombon a 26-os útra megyünk ki, az nagyon életveszélyes. Nagy ott a 
felgyűrődés, azt jelezni kellene valahová. 
 
Tóthné Mustos Beatrix: A közútkezelőnek írunk levelet. 
 
Hajdu Gábor: Sajnos a temetői árok ügye is 1 éve húzódik, azóta se jönnek ki bejárásra. 
 
Hajdu Gábor: Lenkey kollégával az utcákat végigjártuk, megnéztük a kátyúkat. Olyan 
megoldást tudunk, hogy kivágják a kollégák és kiaszfaltozzuk az idén. Jelenleg az iskolaudvar 
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burkolás folyik, hogy minél hamarabb meglegyen. Már régen jelezték nekem a Rákóczi utcai 
lakók, hogy a járda ott használhatatlanul rossz már. Azt, csinálja egy csapat, hogy rendben 
legyen. Mindenki foglalkoztatva van, úgy ahogy dolgoznak is. 
 
Tóth Csabáné: Azért dolgoznak, végzik a munkájukat becsületesen, hiszen látjuk őket. 
 
Naszádi Ferenc: Tapasztalom a mindennapi áldásos tevékenységüket. A munka minőségét és 
a tempót megítélni nem feladatom. Örülök, hogy végre halad az iskolaudvar burkolás. Jó 
lenne, ha az őszi szünet végére befejeződne. Annak a 100 raklapnak mi a sorsa? 
 
Hajdu Gábor: Vissza kell vinni, betétes raklapok. Hogy halad, hogy nem. Az az igazság, hogy 
Igazgató Úr kérte, hogy vezessük át a csengőt, a rádiót, az Internetet, annak van még kiásva a 
gödör, az még ott veszélyes, de mihelyst ezek a dolgok átvivődnek, lehet betemetni a gödröt 
és lehet tovább folytatni a munkát.  
 
Naszádi Ferenc: A csatornafedél nagyon kiáll, az is veszélyes. 
 
Hajdu Gábor: Arra is megoldást kerestünk, mert az ahogy csinálva lett, úgy tényleg veszélyes. 
 
Naszádi Ferenc: A busz garázsa miért ilyen magas? 
 
Hajdu Gábor: Egy méter x egy méterrel el lett nézve, nagyobbra csinálták. Így sem lett 
drágább. Azt mondták, hogy az nem baj, hogy nagyobb, az lenne a pályázat szempontjából 
baj, ha kisebb lenne. A sofőr egyébként azt mondja, hogy jó hogy nagyobb lett, mert jól körbe 
lehet járni. 
 
Virág Imréné: Magasabb, jobban szellőzik. 
 
Hajdu Gábor: November hónapban a koncepciót tárgyaljuk, az együttes ülés lesz. 
 
 
Több indítvány, javaslat nem merült fel, Hajdu Gábor József polgármester az ülést bezárta.  

 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
Hajdu Gábor József          Tóthné Mustos Beatrix   
     polgármester                        jegyző  
 
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 

 
 
 

      Tóth Csabáné                      Naszádi Ferenc 
           képviselő               képviselő          
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